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Op te bergen 

in de band van 

12 oktober 2011 

 

 

de leden van de commissie wordt 

verzocht hun eventuele opmerkingen 

binnen acht dagen na ontvangst aan 

de statenadviseur mede te delen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

van de vergadering van de  

Statencommissie Cultuur en Economie 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie 

 

Woensdag 28 september 2011 

 

 

U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 

DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 28 september 2011 is als bijlage 

opgenomen bij deze samenvatting. 

 

 

 

Aanwezig:  

mevrouw L.A. Smits (voorzitter) 

mevrouw C. Aarsbergen-Ligtvoet (VVD) 

H.H. van de Boer (VVD) 

J.A. van Dalen (D66) 

H.N. van Eekelen (SP) 

mevrouw S.P.M. Gerrits (PVV) 

E. Hemsteede (PvdA) 

W. van Heusden (ChristenUnie) 

mevrouw T. Hummel (PvdA) 

H. Klaver (CDA) 

K. Kuipers (GroenLinks) 

mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 

J. Slagter (PvdA) 

mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 

mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 

mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 

N.A. Uppelschoten (PVV) 

J. Vester (SP) 

P.A. Zwiers (PvdA) 

 

J.Faber, statenadviseur 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

mevrouw T. Klip-Martin (VVD) (tot 14.00 uur) 

R.W. Munniksma (PvdA) (tot 14.15 uur) 

A. van der Tuuk (PvdA) 

 

Afwezig: 

A. Timmerman (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 13.30 uur. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform toegezonden concept vastgesteld.  

 

3. Samenvatting vergadering 29 juni 2011 en de lijst van toezeggingen 

De samenvatting van de vergadering van 29 juni 2011 wordt vastgesteld. De aangepaste lijst van toe-

zeggingen is aan de samenvatting van deze vergadering gehecht.  

 

Gedeputeerde Munniksma antwoordt de PvdA desgevraagd dat momenteel samen met de gemeen-

ten de verantwoordelijkheden op het sociale en culturele domein worden herijkt. Binnen dit traject 

vindt tevens de evaluatie van de Culturele Uitdag plaats. Bij deze evaluatie zal onder meer worden 

gekeken naar wat de provincie heeft geïnvesteerd in de Culturele Uitdag en naar wat dit heeft opgele-

verd.  

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe met een notitie te komen, waarin GS aangeven, hoe zij in het ka-

der van de ASV (Algemene Subsidie Verordening) en de gemaakte afspraken op het terrein van ver-

zakelijking, om willen gaan met instellingen, die de van hen verlangde diensten niet kunnen leveren. 

 

4. Lijst ingekomen stukken (LIS) 

De lijst van ingekomen stukken wordt conform vastgesteld.  

 

Gedeputeerde Klip antwoordt de PvdA desgevraagd, dat de commissieleden binnenkort een brief 

ontvangen met daarin de stand van zaken m.b.t. de financiële huishouding van het Drents Museum en 

informatie over de uitkomsten van de scan op de totale bedrijfsvoering van het museum.  

 

5. Rondvraag 

Project kunst langs de N34 

D66 wil van het college weten welk besluit ten grondslag ligt aan het project Kunst langs de N34. Te-

vens wil de fractie weten hoe burgers volgens dit besluit bij het project worden betrokken. Tot slot wil 

D66 weten wat de stand van zaken is rondom het project. 

 

Gedeputeerde Munniksma antwoordt dat dit project is gestart in de bestuursperiode voor 2007. Bij de 

overname van de N34 is afgesproken om kunstzinnige werken langs deze weg te realiseren. De op-

dracht is verstrekt aan het Centrum van Beeldende Kunst (CBK) en het project bevindt zich deels in 

de planfase en deels in de uitvoeringsfase.  

Vanwege de ontstane commotie in de gemeente Aa en Hunze rondom het ‘You are lost-kunstwerk’, 

heeft de gedeputeerde als opdrachtgever van dit project een time-out ingesteld. Deze time-out, die 

nog steeds van kracht is, geeft tijd om eventuele alternatieve kunstwerken in acht te nemen. 

Gedeputeerde Munniksma geeft aan dat in de Voorjaarsnota 2010 is opgenomen dat de provincie, 

vanwege de financiële uitdagingen, geen nieuwe kunstwerken langs wegen wil realiseren. De kunst-

werken binnen het project Kunst langs de N34 zullen overigens nog wel worden afgerond. Desge-

vraagd antwoordt de gedeputeerde dat Landmarks niet binnen de categorie kunstwerken langs wegen 

vallen. 

 

6. Statenstuk 2011-493, Omnibus decentraal-regeling 

Samenvattende reactie van de fracties: 

Alle fracties gaan akkoord met het voorliggend voorstel. 
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De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de status van het stuk kan worden gewijzigd 

in de A-status. 

 

7. Brief van Gedeputeerde Staten van 25 mei 2011 over Rapportage Haalbaarheidsstudie 

Kenniscluster (vezel)chemie Zuidoost-Drenthe 

Samenvattende reactie van de fracties: 

Een meerderheid van de fracties is overwegend positief over de voorliggende plannen. De PvdA, 

CDA, GL en CU willen weten of de in de brief genoemde financiële bijdragen al door de gemeenten 

Emmen en Hoogeveen en de Drentse Zuidas zijn toegezegd. Voor de fracties geldt dit als een belang-

rijke voorwaarde. De PvdA en CU willen weten of er vanuit het bedrijfsleven voldoende draagvlak is 

voor de plannen van de provincie. De VVD en GroenLinks maken zich zorgen om de milieubelasting 

als gevolg van de plannen. De fracties van PvdA en D66 vragen verder naar de te verwachten resulta-

ten in de eerste zes maanden. Tot slot geeft de PVV aan een groot voorstander van een kenniscluster 

vezelchemie te zijn, maar geen vertrouwen te hebben in het voorliggend plan. De fractie vindt dat de 

grote bedrijven (als Tejin en DSM) de trekker zouden moeten zijn in het opzetten van een kennisclus-

ter. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat er kansen liggen op het gebied van vezelchemie in Zuid-

oost-Drenthe. GS zijn daarom voornemens een kwartiermaker aan te stellen die de verbinding zoekt 

tussen onderzoek, onderwijs en ondernemers. Verder zal er een imago- en wervingscampagne, een 

(virtuele) incubator en een aanjaagorganisatie moeten worden ontwikkeld. Dat het bedrijfsleven hierop 

aan gaat haken is van wezenlijk belang. De mate waarin dit zal geschieden is tevens van belang voor 

de keuze voor het wel of niet starten van de volgende fasen. 

Gedeputeerde Van der Tuuk geeft verder aan dat het college nog geen concrete toezeggingen 

rondom de financiële bijdragen heeft ontvangen, maar verwacht deze wel op korte termijn. Het college 

zal ook niet eerder van start gaan met de eerste fase van het project.  

De gedeputeerde vertelt verder dat de vezelchemie minder milieubelastend is dan de traditionele in-

dustrie. Gedeputeerde Van der Tuuk deelt de mening om bij deze schonere industrie blijvend te kijken 

naar de alsnog aanwezige belasting op het milieu. Daaraan voegt hij toe dat het milieuaspect tevens 

aan de orde komt wanneer de fase, waarin vergunningen verleend zullen worden, wordt bereikt. 

 

Gedeputeerde Staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe om de commissieleden te informeren, wanneer GS starten met 

de eerste fase van het opzetten van een kenniscluster vezelchemie. 

 

8.  Brief van Gedeputeerde Staten van 14 juli 2011 over Rapport Toerisme in Cijfers 2011 

Samenvattende reactie van de fracties: 

Alle fracties onderschrijven het belang van de sector recreatie en toerisme voor de economie van 

Drenthe. Een meerderheid van de fracties maakt zich derhalve zorgen over de afname van het aantal 

bezoekers binnen een groot deel van deze sector.  

De VVD twijfelt aan de meerwaarde van het voorliggend rapport. In het rapport wordt geen analyse 

van de mogelijke oorzaken van de trends gemaakt. Er wordt eveneens geen onderscheid gemaakt per 

gemeente. De SP, het CDA en de PvdA stellen vragen over de effecten van Marketing Drenthe. Het 

CDA verzoekt GS verder haar visie voor de komende jaren voor de sector recreatie en toerisme te 

geven.  

Voorgesteld wordt om het Presidium te verzoeken, dit onderwerp te agenderen voor een statenont-

moeting. Een meerderheid van de fracties ziet enkel iets in dit voorstel, wanneer er nieuwe gegevens 

beschikbaar zijn óf wanneer de gegevens worden ondersteund met grondige analyses.  
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De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Van der Tuuk erkent het belang van de sector recreatie en toerisme voor de economie 

van Drenthe. De gedeputeerde geeft aan dat de provincie de afgelopen jaren heeft geïnvesteerd in 

deze sector, maar dat hij niet concreet aan kan geven wat de effecten ervan zijn. Vanwege deze in-

vesteringen is de gedeputeerde wel van mening dat nu de ondernemers in de sector recreatie en toe-

risme invulling moeten geven aan de wijze waarop trends in deze sector doorbroken kunnen worden. 

De gedeputeerde wil over de uitkomsten hiervan graag in gesprek met de sector en hen daarbij ver-

volgens de helpende hand bieden. 

Gedeputeerde Van der Tuuk is verder voornemens om dit type onderzoek niet weer uit te laten voeren 

en in plaats daarvan aan te sluiten bij de beschikbare landelijke gegevens. In IPO verband is bespro-

ken om aan te sluiten bij CBS-gegevens. Deze gegevens kunnen vervolgens als input worden ge-

bruikt voor een uit te voeren benchmarkonderzoek. Daarnaast willen GS gebruik maken van provincia-

le werkgelegenheidscijfers. Gastvrij Nederland en Recron hebben verder een onderzoek geïnitieerd 

naar de vraag welk type toerist zich aangetrokken voelt tot de provincie Drenthe. De gedeputeerde is 

voornemens de resultaten van deze onderzoeken te verwerken in een bundel. 

 

12. Mededelingen 

De voorzitter deelt mee dat de commissieleden een overzicht hebben ontvangen voor wat betreft de 

geplande werkbezoeken/presentaties.  

 

13. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 15.35 uur. 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 26 oktober 2011. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie van 26 oktober 2011, 

 

 

 

 , voorzitter 

 

 

 

 , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Cultuur en Economie, 28 september 2011 

  

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 

  

Toezeggingen korte termijn 

1. Gevolgen deregulering 
monumentenzorg 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe met een notitie te 
komen waarin wordt aangegeven hoe de deregulering 
in de monumentenzorg uitpakt voor zaken die de 
provincie van belang acht in het kader van de 
provinciale monumentenlijst (PvdA). 

16.02.2011 30.12.2011 Brief GS d.d. 29 juni 2011: Notitie volgt in het 
vierde kwartaal van 2011. 
 

3. Agendering idee Drentse 
Zorgacademie binnen regiegroep 
en zorginstellingen 
 
(afkomstig uit PS 13 juli 2011) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe om het idee van 
een Drentse zorgacademie te zullen agenderen binnen 
de regiegroep Kennis & Arbeidsmarkt en bij de 
zorginstellingen (GL). 

13.07.2011 13.10.2011  

4. Notitie t.a.v. instellingen i.h.k.v. 
verzakelijking 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe met een notitie te 
komen, waarin GS aangeven, hoe zij in het kader van 
de ASV en de gemaakte afspraken op het terrein van 
verzakelijking, om willen gaan met instellingen, die de 
van hen verwachte diensten niet kunnen leveren. 
 

28.09.2011 28.12.2011  

5. Informeren bij start eerste fase 
kenniscluster vezelchemie 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe de 
commissieleden te informeren, wanneer GS starten met 
de eerste fase van het opzetten van een kenniscluster 
vezelchemie. 
 

28.09.2011 28.12.2011  

 

Toezeggingen lange termijn 

1. Verzakelijking van de 
subsidierelatie art. 217a 

Gedeputeerde Baas zegt toe de staten een afschrift te 
zullen sturen van de uitkomst van het art. 217a 
onderzoek naar de verzakelijking van de subsidierelatie 
(CDA). 

30.06.2010 31.03.2011 √: beantwoord met brief GS d.d. 29 juni 2011 

(zie LIS A1) 
 

2. Klanttevredenheidsonderzoek 
RTV-Drenthe 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe dat de 
onderzoeksvragen voor het volgende 
klanttevredenheidsonderzoek RTV-Drenthe van tevoren 
met de commissie zullen worden afgestemd (VVD). 

07.04.2010 19.10.2011 CE 28.09.2011: gedeputeerde Klip geeft aan 
dat zij zal uitzoeken wanneer de commissie 
kan verwachten dat de afstemming van deze 
onderzoeksvragen zal plaatsvinden. 
 
CW 20.10.2010: gedeputeerde Vlietstra geeft 
aan dat het volgend onderzoek eind 2011 zal 
plaatsvinden. 
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3. Drenthe in cijfers 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe na te willen gaan hoe 
de kerncijfers van Drenthe beter inzichtelijk gemaakt 
kunnen worden. 

26.05.2010 15.05.2011 √: beantwoord met brief GS d.d. 29 juni 2011 

(zie LIS A1) 
 

4. Toezenden 
Uitvoeringsprogramma 2012 + 
effectrapportage 
 
(afkomstig uit de Statencommissie 

Bestuur en Financiën) 
 

Gedeputeerde Haarsma zegt toe de commissieleden 
de effectrapportage van het resultaatgericht werken en 
het uitvoeringsprogramma jeugdzorg 2012 toe te 
zenden, wanneer deze zijn afgerond (VVD). 
 

19.01.2011 31.12.2011  

 

Moties 

M 2010-1 Stimuleringssubsidie 
/leerlingbouwplaatsen 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

PS verzoeken GS: 
 
- bij de toekenning van stimuleringssubsidies de 
mogelijke belemmeringen in het besluitvormingsproces 
voor concrete projecten weg te nemen en daarin de 
regie te pakken c.q. te intensiveren; 
- te bevorderen dat daar waar vanwege de provincie 
Drenthe aanbestedingen worden gegund of opdrachten 
verstrekt, tevens het aantal stage- c.q. 
opleidingsplaatsen vast te stellen, in een werkbare 
verhouding tussen het aantal leerlingen en het reguliere 
personeel; 
- er bij alle betrokken instanties, die met een 
maatschappelijke financiering werken gunnen, er op 
aan te dringen dezelfde gedragslijn te volgen; 
- in samenspraak met de kennisinstellingen de 
praktische geschiktheid van de kandidaten op te voeren 
door middel van aanvullende programma’s en 
begeleiding; 
- In het kader van de planning en control cyclus te 
rapporteren over de bereikte resultaten. 
 

16.12.2009 02.03.2011 √: de verantwoording over de uitvoering van 

de motie staat beschreven in het memo van 
gedeputeerde Van der Tuuk d.d. 9 september 
2011 (zie LIS B.4)  

M 2011-10 Motie Economie (focus 
op Topsector en MKB) 

PS verzoeken GS om naast de focus op topsectoren 
ook nadrukkelijk een visie en een stimulerend 
actieprogramma te ontwikkelen om de kracht van de 
bestaande MKB-structuren te optimaliseren en dit in de 
herijking van het KEI mee te nemen. 

13.07.2011 -  

 


